Grading Policy

This course includes four required presentations (each 25%). The first is a proposal outlining the final project topic, the second and third serve as progress updates, and the fourth is the final project presentation. Each presentation begins with a base score of 80 points. If a student does not have a project topic, they may instead present a recent (within five years) research paper, in which case the base score is 70 points. Additional points—up to 10 each—are awarded for (1) speech clarity, (2) slide quality, and (3) content completeness. These aspects are evaluated by both the instructor and classmates, with the final score being the average of all evaluations. The highest possible score is 100 points.

No tests are required in this course. However, if a student is unable to give a presentation (excluding the final presentation), they may substitute it with a written test. This option is allowed at most twice during the semester.

評分標準

本課程包含四次口頭報告(每次佔總成績的 25%)。第一次為期末專題的提案簡報,第二 次與第三次為進度報告,第四次則為期末成果報告。每次報告的起始分數為 80 分。如果 學生沒有專題題目,可改為介紹一篇近五年內的研究論文,起始分數則為 70 分。額外加 分項目包括:(1)口說清晰度、(2) 簡報品質、(3) 內容完整度,每項最高加 10 分。分數由 老師與同學共同評分,最終成績取所有評分的平均值,最高為 100 分。

本課程沒有考試。然而,如果學生無法進行報告(期末報告除外),可選擇以筆試替代, 每位學生最多可使用此替代方案兩次。